
 

BURDUR MEHMET AKİF 

ERSOY ÜNİVERSİTESİ 

FEN-EDEBİYAT FAKÜLTESİ 

TOPLANTI TUTANAĞI 
 

Toplantı No 2023/2 

Toplantı Tarihi 17.05.2023 

Toplantı Yeri ONLINE/ZOOM 

Katılımcı Sayısı 10 

 

1 

 

FAKÜLTE ÖĞRENCİ KALİTE KOMİSYONU TOPLANTISI 

 

 

GÜNDEM MADDELERİ 

1.  Öğrencilerin uzaktan eğitim konusundaki görüşleri 

2.  Öğrencilerin kalite geliştirme süreci hakkındaki görüşleri 

3.  Öğrencilerin birim ve bölümleri hakkındaki görüşleri 

4.  Öğrencilerin üniversite ve kampüs hakkındaki görüşleri 

5.  Dilek ve temenniler 

 

KAPSAM 

Fen Edebiyat Fakültesi Öğrenci Kalite Komisyonu toplantısı 17.05.2023 Çarşamba günü saat 

11.00 de Zoom üzerinden Online olarak gerçekleştirilen toplantıya: 

• Türk Dili ve Edebiyatı Bölümü öğrencisi Zeynep Çalışkan,  

• Sosyoloji Bölümü öğrencisi Zeynep Loya Yılgın,  

• Felsefe Bölümü öğrencisi Yasemin Yücel,  

• İngiliz Dili ve Edebiyatı öğrencisi Yasmin Ayris Yılmaz,  

• Moleküler Biyoloji ve Genetik Bölümü öğrencisi Açelya Şimşek,  

• Nanobilim ve Nanoteknoloji Bölümü öğrencisi Su Ennur Katar, 

• Fakültemiz Dekanı Prof. Dr. Ayşe Gül Mutlu Gülmemiş,  

• Kalite Komisyonu Başkanı Prof. Dr. İskender Gülle,  

• Dekan Yardımcısı Dr. Öğr. Üyesi Süleyman Ertan Tağman ve  

• Fakülte Sekreteri Halil Öz katılmışlardır. 

Fakülte Dekanı Prof. Dr. Ayşe Gül Mutlu’nun, eğitim-öğretim süreçlerinde kalite süreci ve 

öğrenci katılımının önemini belirttiği ve eğitim öğretim süreçlerinde kalite ile ilgili yapılan 

çalışmaları anlattığı giriş konuşması sonrası, öğrenciler görüş ve önerilerini bildirmişlerdir. 

Tüm öğrencilerimiz, kendi bölümlerinde eğitim öğretim kalitesinin ve hocaların 

niteliklerinin çok iyi olduğu şeklinde görüş bildirmişlerdir. 

Açelya Şimşek, eğitim öğretim süreçlerinde herhangi bir sıkıntı yaşamadıklarını ve olumsuz 

bir durum olmadığını belirtmiştir. 

Yasmin Ayris Yılmaz, genel olarak bir sıkıntıları olmadığını belirtmiştir. Bölüm hocaları ile 

istişare ederek süreçlere öğrenci olarak aktif katılım sağladıklarını ve görüşlerinin göz önüne 

alınarak çeşitli seçmeli ve zorunlu derslerin eklenmesi konusunda bölüm kurulunda karar 

alındığını söylemiştir. Lavabo vb yerlerin hijyen açısından bazen yeterli düzeyde olmadığını 

ifade etmiştir. Ayrıca Kampüsle ilgili sosyalleşebilecekleri alan eksikliği çektiklerini, Avşar 

Han’da açılan Gençlik Merkezi’nin çok güzel olduğunu fakat çoğunlukla dolu olduğu için 

oturacak yer bulamadıklarını söylemiştir. Bu tür alanların arttırılması gerekliliği dile 

getirilmiştir. 

Su Ennur Katar, genel olarak negatif bir durum olmadığını fakat konferanslar düzenlenmesi 

ve özgeçmişlerine katkı sağlaması açısından sertifikalı etkinlikler düzenlenmesini 

istediklerini dile getirmiştir. Ayrıca bölüme yeni seçmeli dersler eklenmesi isteklerini 

ilettiklerini ve bölüm tarafından bu isteklerinin kabul gördüğünü belirtmiştir. 
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Yasemin Yücel, bölümlerinde sıkıntı yaşamadıklarını, konferanslar gibi ders dışı 

etkinliklerin de yapıldığını söylemiştir. Bölümlerinde Yüksek Lisans açılması isteğini 

önemle vurgulamıştır. Ayrıca kampüs ortamının geliştirilmesi isteğini ve çimlerde veya 

fakülte önlerinde oturabilecekleri alanlar/çardaklar oluşturulmasını istediklerini ve 

festivaller/şenlikler yapılmasından memnun olacaklarını belirtmiştir. 

Zeynep Çalışkan, bölümde bir sıkıntı yaşamadıklarını fakat bazen bazı derslerden 

beklediklerinden düşük notlar aldıkları için üzüldüklerini dile getirmiştir. Kendisinin 

Burdur’a geldiğinde şehrin küçük ve imkanların az olmasından dolayı hayal kırıklığı 

yaşadığını fakat bölüm hocalarının kalitelerinin çok yüksek olması ve bölümdeki eğitimin iyi 

olması vesilesiyle Burdur’u da sevdiğini belirtmiştir. 

Zeynep Loya Yılgın, bölümde eğitim öğretim ile ilgili sıkıntı yaşamadıklarını, hocalarının ve 

derslerin kalitesinden memnun olduklarını dile getirmiştir. 

Fakülte kalite Komisyonu Başkanı Prof. Dr. İskender Gülle, ayrıca öğrencilere sınavlar 

hakkında ne düşündüklerini, olumsuz bir durum olup olmadığını, şehir ve üniversite 

hakkında görüşlerini, sosyal yaşam ve engelli sorunları hakkında bir sıkıntı olup olmadığı 

sormuştur. Bu konularda öğrencilerimiz yukarda bildirdikleri dışında bir sıkıntı 

bildirmemişlerdir.  

Prof. Dr. İskender Gülle, fakültemiz web sayfasının kullanımı ve istenilen bilgileri sağlayıp 

sağlamadığı hakkında öğrencilerimizin görüşlerini almak istemiştir. Zeynep Loya Yılgın, 

web sitesinin çok kullanışlı olduğunu, kayıt olurken de kendilerine çok yardımcı olduğunu, 

Web sitesini takip eden kadar etmeyen öğrencilerin de bulunduğunu dile getirmiştir. Bu 

bağlamda takip etmeyen öğrenciler için bir twitter hesabı oluşturulabileceği konuşulmuştur. 

Toplantı Prof. Dr. Ayşe Gül Mutlu’nun, öğrenci görüşlerinin kendileri için çok değerli 

olduğunu ve bu açıdan toplantının çok verimli geçtiğini söylemesi ve katılan tüm 

öğrencilerimize, değerli katkıları için teşekkür etmesi ile son bulmuştur. 

ÖZET: 

1. Öğrencilerimiz yüzyüze eğitimin daha iyi olduğunu düşünmekle birlikte, uzaktan 

eğitime alıştıklarını, memnun olduklarını ve sorunları olmadığını bildirmişlerdir. 

2. Bölümlerinden ve hocalarından duydukları memnuniyetleri, 

3. Bölüm kurul toplantısına katılarak görüş ve isteklerini bildirdikleri; bazı derslerin 

eklenmesi ve çıkarılması konusunda bölüm kuruluna sundukları önerinin olumlu 

karşılandığını, 

4. Fakültemiz web sayfasının ihtiyaç duyulan bilgileri kendilerine sağladığını, 

5. Fakültede konferans vb. etkinliklerin arttırılması gerektiğini, 

6. Ders aralarında ve boş zamanlarında sosyal etkileşim alanlarının yetersiz olduğunu, 

7. Dış mekan dinlenme-oturma alanlarının yetersiz olduğunu, 

8. Bazı tuvalet ve lavabolarda temizlik ve hijyen sorunu olduğunu, 

9. Fakültenin bir Twitter hesabı olmasının, web sitesini takip etmeyen öğrenciler 

açısından faydalı olabileceğini, 

10. Kampüste festival vb. etkinliklerin yetersiz olduğunu dile getirmişlerdir. 
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Fotoğraf. Öğrenci kalite toplantısından bir görünüş (17.05.2023 /11:24/ ZOOM) 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  


